
 

Vragen  conform artikel 25 organisatiereglement 

 

De fractie van de VVD Zeewolde heeft de volgende vragen  

 
Geachte College, 
 
Naar wij hebben begrepen wordt Data die wij als gemeenten ( en andere overheden) opslaan 
voornamelijk in datacenters in de Verenigde Staten geparkeerd dan wel via Amerikaanse 
Techbedrijven verwerkt , opgeslagen maar ook gelezen.  
 
Naar uit een reportage bleek dat deze data ook geblokkeerd kunnen worden door deze bedrijven a 
dan niet in opdracht van de Amerikaanse overheid. 
 
Vragen; 
 

1. Klopt het dat onze data ook op servers in de verenigde Staten wordt opgeslagen? 
Zo ja : 

2. Zijn er keiharde veiligheidsgaranties afgesproken hoe om te gaan met deze data in een SLA? 
3. Zijn er back-ups van onze Data in Nederland opgeslagen? 
4. Bent u voorbereid op een eventuele blokkade van toegang tot de Data? 
5. Bent u bereid de Data over te zetten naar een Nederlandse server om risco’s te 

minimaliseren? 
 
Met vriendelijke groeten  
 
Namens de VVD fractie Zeewolde, 

Ing. J.M. (Hans) de Groot 

(fractievoorzitter)  
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